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Generalforsamlingen åpnes mandag 13. november kl. 16:16.  

  

Antall deltakere: 10 

Antall stemmeberettigede: 10 

  

1. Valg av ordstyrer 

Forslag til vedtak: 

Vilde Vatn (President) velges til ordstyrer. 

 

Avstemming 

Enstemmig vedtatt. 

  

  

2. Valg av referent 

Forslag til vedtak: 

Joakim Selnes Sævik (Sec.Gen) velges som referent. 

  

Avstemming 

Enstemmig vedtatt. 

  

  

3. Valg av tellekorps 

Forslag til vedtak:  

Gina Limseth og Sara Børsum velges til tellekorps.  

 

Avstemming 

Enstemmig vedtatt.  

  

  

4. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Spørsmål og kommentarer: 

Ingen. 

 

Forslag til vedtak: 

Innkalling og dagsorden godkjennes.  

 

Avstemming 

Enstemmig vedtatt. 
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5. Godkjenning av protokoll fra forrige generalforsamling (vedlegg 1) 

Spørsmål og kommentarer: 

Ingen. 

 

Forslag til vedtak: 

Protokoll fra forrige generalforsamling (V23) godkjennes.  

  

Avstemming 

Enstemmig vedtatt.  

  

  

6. Orientering fra styremedlemmene - Fremlegging av semesterrapporter 

 Styrets medlemmer legger frem deres semesterrapporter for Generalforsamlingen. 

 

President, Vilde Vatn:  

Ligger ute for lesing, siden jeg snakker så mye allerede. 

Secretary General, Joakim Selnes Sævik: 

Ligger ute for lesing, siden jeg snakker så mye allerede. 

Treasurer, Karoline Kardos Hovland: 

Presenterer sin semesterrapport for høsten 2023. 

Johanne: Hadde fakultetet noen begrunnelse for at vi ikke fikk mer penger? 

Karoline: Nei ikke noen gode begrunnelser. Betaler i henhold til fakultetets budsjett 2023.  

Vice President (VP) for Marketing, Amalie Aarvak Bakklund:  

Presenterer sin semesterrapport for høsten 2023. 

VP for Academic Activities, Sofie Elisabeth Aambakk: 

Presenterer sin semesterrapport for høsten 2023. Minner om ledig verv i forbindelse med 

forhandlingskonkurransen (ikke mottatt noen søknader enda).  

VP for Seminar and Conferences, Hanni Daniel: 

Ikke til stede.  

VP for Professional Development, Sara Margareta Børsum: 

Presenterer sin semesterrapport for høsten 2023. Husk CV- og skrivekurs, samt traineeships som 

ble sluppet i dag, jf. sosiale medier (ELSA Bergen).  

Sofie: Er det noe nytt i forbindelse med booking av rom (legal english)? 

Sara: Er fortsatt usikker, så synes det er vanskelig å gi et konkret svar. Målet og planen er å 

booke auditorium 1 (hvis dette lar seg gjøre). I den forbindelse blir det et møte med fakultetet. 

Mer kommer. 
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Vilde: Har allerede vært i møte med fakultetet. Det ble gitt uttrykk for strenge retningslinjer her. 

Jeg er i gang med å utforme et svarbrev til dette. Kjernen er at fakultetet vil ha alt etter kl. 18, 

samt unngå oppsummerings-manduksjoner (av pensum).  

VP for Human Rights, Johanne Liverud: 

Presenterer sin semesterrapport for høsten 2023. 

VP for Arbeidslivsdagene, Rikke Selsing Jensen:  

Ikke til stede.  

VP for Social, Gina Limseth: 

Presenterer sin semesterrapport for høsten 2023. 

 

Spørsmål og kommentarer (generelt): 

Ingen. 

  

 

7. Gjennomgang av ELSA Bergens økonomi  

Gjennomgang av gruppens økonomi ved økonomiansvarlig (Treasurer) Karoline K. Hovland 

 

a) Godkjenning av regnskap for studieåret 2022/2023 (vedlegg 2) 

 

Revisors beretning: 

-    Økonomien til ELSA er stort sett god.  

 

Spørsmål og kommentarer: 

Johanne: Hva er det vi går i minus på? 

Karoline: Det er den generelle driften som koster mer en budsjettet vi har (prisvekst).  

Gina: Hvor tas de pengene vi går i minus fra? 

Karoline: Disse går fra den såkalte bufferkontoen. 

Sara: Er dette egentlig et problem? 

Karoline: Nei det skjer så sjeldent at det ikke er et problem.  

  

Forslag til vedtak: 

Generalforsamlingen godkjenner fjorårets (22/23) budsjett og regnskap. 

 

Avstemming 

Enstemmig vedtatt.  
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b) Gjennomgang av foreløpig budsjett og regnskap for året 2023/2024 (vedlegg 3) 

 

Karoline K. Hovland (Treasurer) orienterer om foreløpig budsjett/regnskap for 23/24: 

- Ikke brukt så mye enda. 

- Fortsatt 386 000kr å gå på til neste semester.  

- Revisjon: Posten til AA er økt med kr. 20 000 til totalt 80 700.  

 

Spørsmål og kommentarer: 

Amalie: Har alle stemmerett på dette? 

Vilde: Ja, dette sjekket vi i vedtektene i sta. 

Amalie: Kan du gå gjennom budsjettet på nytt. 

Karoline: Ja, det kan jeg veldig gjerne gjøre. Da tar vi en ny runde på alle postene.  

Elida: Jeg ser dere har inntekter fra ALD, har dere utgifter fra ALD også. 

Karoline: Ja enkelte utgifter, disser er imidlertid overlatt til regnskapsfører. Her forligger det en 

intern avtale med ALD (JF).  

 

Forslag til vedtak: 

Generalforsamlingen godkjenner foreløpig budsjett og regnskap for 2023/2024. 

  

Avstemming 

Enstemmig vedtatt.  

  

 

8. Forslag til vedtak 

 

a) Forslag om å opprette budsjettpost for traineeships v/Sara Margareta Børsum (PD) 

 

Begrunnelse: 

- Har økte kostnader i forbindelse med traineeships.  

- Fondet Go-international faller innenfor S&C i Bergen (kr. 20 000). Dette er bare 

forbehold PD i Oslo og Tromsø.  

 

Spørsmål og kommentarer: 

Karoline: Kan du forklare dette med Go-international igjen. 

Sara: Som sagt dette fondet er relativt smalt allerede, og det er veldig trangt om vi skal dele det 

på tre internasjonale arrangementer/muligheter. Jeg ønsker å dekke flybilletter (i det minste) for 

de som skal på traineeships. 

Vilde: Har du en plan for disse pengene i fremtiden? 

Sara: Jeg har ikke fått så mange søkere enda, men tenkte at de resterende pengene kan stå som 

en slags «buffer» til andre utgifter. Mener dette kan gjøre tilbudet mer attraktivt. 
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Karoline: Grunnen til at fondet og fordelingen er slik den er i dag, er fordi det gjør det enklere å 

dele pengene likt på alle tre postene (delegations, WELS og traineeships). 

Sara: Føler dagens løsning gir evenetuelle søkere en kostnadsramme som vil bli vanskelig å bære. 

Dette hindrer og selve kjernen i mitt oppdrag, nemlig å gi studenter professional development.  

Karoline: Det er viktig med en økonomisk plan. Husk at vi allerede er 60 000kr i minus. Kanskje 

vi burde søkt en sponsor i stede? 

Vilde: Traineeships er allerede betalt. Kanskje er det noe som vedkommende søker må ta høyde 

for om hen har penger til. Dette forslaget har allerede blitt enstemmig nedstemt på styremøte. 

Hvorfor har du endret mening nå? 

Sara: Disse dyrtider og økende priser på flybilletter er en stor hemsko for at studenter ønsker å 

dra (søke) på disse traineeships. Du kan ikke dra hvis du ikke har råd til selve flyreisen en gang.  

Karoline: Blir dette kanskje bagatellmessig? Kr. 10 000 er ikke veldig mye dersom 5-10 personer 

skal reise.  

Sara: Den ene tusenlappen kan være utslagsgivende for en eller flere av dem. Jeg føler det mister 

poenget for meg å promotere disse traineeshipsene pga. penger (flybilletter). 

Amalie: Hva mener du med at det går penger på promotering? 

Sara: Da tenker jeg på stands og innsats for å vekke oppmerksomhet rundt disse. 

Gina: Husk at denne «problemstillingen» er noe litt annet, ref. styremøte. 

 

Forslag til vedtak:  

Generalforsamlingen vedtar at det opprettes en egen budsjettpost for traineeships under PD. (Det foreslås å ta kr. 

10 000 fra bufferkonto i første omgang).  

 

Avstemming:  

Ikke vedtatt, 2 for og 8 mot.  
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9. Valg av VP ALD for perioden 2024/2025 (vedlegg 4) 

Elida Lysvold presenterer og begrunner sitt motivasjonsbrev.   

 

Spørsmål og kommentarer: 

Joakim: Hva tenker du om kombinasjonen mellom ELSA og JF? 

Elida: Tror det skal gå veldig fint. Man får litt to for prisen av en. I utgangspunktet er jeg 

motivert for dette, selv om jeg er mest kjent med JF.  

Vilde: Dette er jo et stort verv. Hva tenker du om at du også vil være et fullverdig medlem av 

ELSA-styret. 

Elida: Når jeg har tatt på meg en slik forpliktelse, så føler jeg meg forpliktet til å møte opp på 

det som skjer av arrangementer. Ved konflikt, så har jeg troa på at dialog er løsningen.  

Vilde, Johanne, Sara: Hvorfor skal vi velge deg? 

Elida: Det er vel i hovedsak erfaringen fra ALD i fjor som gjør at jeg egner meg til denne 

stillingen. Jeg føler jeg kan håndtere både ris og ros, samt at jeg er tilpasningsdyktig. Har også 

hatt deltidsjobb ved siden av studiet før (telefonsalg?).  

Karoline: Hva føler du at du kan bidra med inn i ELSA-styret? 

Elida: Ønsker å ta aktive steg, og vil inkludere internasjonale aktører, ettersom det er mest 

nasjonale aktører per no.  

Sara: Hva tror du gjøre deg til en god leder: 

Elida: Føler meg god på å delegere, samt at jeg er veldig åpen for å motta både positive og 

negative tilbakemeldinger.  

Gina: Har du en god og en dårlig egenskap? 

Elida: Jeg kan være litt perfeksjonist (behov for kontroll). På en annen side, så er jeg fleksibel og 

nøyaktig på de oppgavene jeg får tildelt. Her vil jeg tilpasse meg etter ELSA sine behov.  

Elida: Skal ikke jobbe mer etter sommeren, så dette blir ikke problem for dere som er bekymret 

for perfeksjonisten i meg, ref. Vilde og Sara.  

 

Forslag til vedtak:  

Elida Lysvold blir ny VP ALD i ELSA Bergen for perioden 2024/2025. 

 

Avstemming 

Enstemmig vedtatt, 10 for. 
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10. Eventuelt 

Ingen innkomne saker. 

 

Generalforsamlingen lukkes mandag 13. november kl. 17:26. 

  

  

  

  

  

 


